
  

Grad Mostar dobio novog gradonačelnika i novog predsjednika
Gradskog vijeća
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Mario Kordić je novi mostarski gradonačelnik. Novi je gradonačelnik osvojio 17 glasova dok je njegov
protukandidat Zlatko Guzin osvojio 16. Nevažećih je bilo dva listića koja su pogrešno ispunjena.

Bivši gradonačelnik Ljubo Bešlić obraćajući se vijećnicima i novom mostarskom gradonačelniku, uz
čestitke, rekao je kako Mario Kordić preuzima vrlo odgovornu dužnost ''vođenja bisera Hercegovine''.

Kordiću je čestitao i protukandidat Zlatko Guzin rekavši kako je zadovoljan što on i njegov kolega
liječnik nisu upali u politikanstvo. ''Na kraju svega što se događalo želim izraziti zadovoljstvo i ponos što
smo se u ovoj pustinji i izostanku normalne retorike zadržali u izoliranoj oazi u kojoj smo zadržali dignitet
i odigrali fer utakmicu. U derbiju netko mora izgubiti. Želim ti uputiti iskrene čestitke i poželjeti mnogo
mudrosti i sreće'', rekao je Guzin.

Kordić je ponovio da je ponosan, te da je nova funkcija za njega ujedno i velika odgovornost. “U
Vijećnici sam rekao da ću znanje, vještine i energiju uložiti da ovom gradu sutra bude bolje. Moj prijatelj
Zlatko imao je emotivan govor. Rekao je da u svakom derbiju neko mora izgubiti i tu se jedino ne slažem
s njim. Ovaj derbi je bio za Grad Mostar. Nema pobjednika i gubitnika. Očekujem da dišemo kao jedna
duša. Da zajedno pravimo projekte i jedini drugima pomažemo, te naravno i upozoravamo na
nepravilnosti što se i uz najbolju volju može pojaviti. Možete očekivati da ću se zalagati i da ćemo
napraviti dobru priču. Zajedno ćemo raditi za dobrobit građana Mostara“, rekao je novi gradonačelnik
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Mostara Kordić.

Njegova velika želja je i šira koalicija koja će ubuduće donositi najvažnije odluke za Mostar. “Važno je da
sačuvamo dobri duh koji je od danas krenuo. Ljudi će dalje donositi sud, ali mislim da smo svi dobitnici.
Moja zamisao je široka koalicija, tražeći konsenzus svih 35 vijećnika. To bi donijelo dobre odluke i
kvalitetne prijedloge. Svi su u koaliciju dobro došli“, istakao je Kordić.

Nakon što su izabrani za gradonačelnika i predsjednika Gradskog vijeća Mostara, Mario Kordić i Salem
Marić po prvi put zajedno su večeras izašli pred novinare u Gradskoj vijećnici. Kordić je najavio predan
rad, dok se Marić osvrnuo na nejedinstvo probosanskog bloka, koji ponovo nije uspio dobiti
gradonačelnika, iako je za to imao realnu mogućnost. Novi predsjednik Gradskog vijeća Marić čestitao je
Kordiću i svojim zamjenicima, kao i svim vijećnicima na konstruktivnoj sjednici koja je ovog puta od
početka išla dobro. Ispričao se u svoje i ime Koalicije za Mostar javnosti koja je ranije gledala “nemile
scene“ u Vijeću.
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